
MØTE BOK

Organ Fylkesutvalet

Møtestad Leikanger - Fylkeshuset, møterom Sygna

Møtedato 23.11.2015

Kl. 09:00 – 11.10

Faste medlemer til stades: Jenny Følling, Sp

Sigurd Reksnes, Sp

Aleksander Øren Heen, Sp

Trude Brosvik, KrF

Åshild Kjelsnes, Ap

Hilmar Høl, Ap

Helen Hjertaas, Ap

Bjørn Erik Hollevik, H

Gunhild Berge Stang, V

Til stades med møte - og talerett: Tore Eriksen

Sekretariat for møtet: Svein Hågård

Ingen merknader til innkalling og sakliste.

Fylkesutva let vedtok at delar av sak nr. 141/15 vart handsama for lukka dø rer, jf. kommunelova §
31, nr. 2.
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SAK 141 / 15 Eigarposisjonen i Fjord1 AS

Fylkesrådmannen rår fylkesutvalet til å gje slik tilråding:
Fylkesutvalet rår fylkestinget til å gjere slikt vedtak:

1. Sogn og Fjordane fylkeskommune sel aksjane i F1 Holding AS til Torghatten ASA. Salet
inneber eitt trinnvis sal av aksjane ved at fylkeskommunen først sel 50% av aksjane, medan
Torghatten får ein rett (opsjon) til å kjøpe resterande 50 % tidlegast 1. januar 201 7. Om
Torghatten ASA ikkje nyttar denne opsjonen, har fylkeskommunen høve til å selje resterande
50 % til Torghatten ASA etter 1. januar 2019. Fylkestinget vedtek aksjesalsavtale og
aksjonæravtale som regulerer dette, jf. uprenta vedlegg 2 og 3.

2. Fylkesrådm annen får fullmakt til å sluttføre salet.

3. Salsinntekta, med frådrag av tilhøyrande konsulentutgifter, skal nyttast til gjeldssanering.

Endringsframlegg:

Arbeidarpartiet, Venstre og Høgre sette fram slikt framlegg til vedtak:

1. Det blir ikkje gjeve tilslutning til fylkesrådmannen si tilråding.
2. Den noverande salsprosessen blir avslutta. Det blir starta ein ny og samordna prosess for

nedsal av fylkeskommunen sine aksjar i Fjord1 AS med sikte på endeleg stilling til sal
innan utgangen av 2016. I denne p rosessen skal det haldast dialogmøte mellom
eigarane, og mellom fylkeskommunen og selskapet, og vere samordna med med FU,
eigarane og styret og administrativ leiing i Fjord1 AS.

3. Det skal som del av ein ny salsprosess hentast inn ei uavhengig verdivurdering av
selskapet.

4. Rammevilkåra som offentlegheitslova og forvaltingslova set, skal klargjerast ved starten
av prosessen, med mål om ein open prosess og et best mogleg avgjerdsgrunnlag for
Fylkestinget sine medlemmer.

Avrøysting:

Jenny Følling, Sigurd Erlend Reksnes, Aleksander Øren Heen og Trude Brosvik røysta for
tilrådinga frå fylkesrådmannen.
Åshild Kjelsnes, Hilmar Høl, Helen Hjertaas, Gunhild Berge Stang og Bjørn Erik Hollevik r øysta for
framlegget frå Arbeidarpartiet, Venstre og Høgre.

Dette gir følgjande VEDTAK :

Fylkesutvalet rår fylkestinget til å gjere slikt vedtak:

1. Det blir ikkje gjeve tilslutning til fylkesrådmannen si tilråding.
2. Den noverande salsprosessen blir avslutta. Det blir starta ein ny og samordna prosess for

nedsal av fylkeskommunen sine aksjar i Fjord1 AS med sikte på endeleg stilling til sal
innan utgangen av 2016. I denne prosessen skal det haldast dialogmøte mellom
eigara ne, og mellom fylkeskommunen og selskapet, og vere samordna med med FU,
eigarane og styret og administrativ leiing i Fjord1 AS.

3. Det skal som del av ein ny salsprosess hentast inn ei uavhengig verdivurdering av
selskapet.

4. Rammevilkåra som offentlegheitslova og forvaltingslova set, skal klargjerast ved starten
av prosessen, med mål om ein open prosess og et best mogleg avgjerdsgrunnlag for
Fylkestinget sine medlemmer.
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